
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.8.1.2021 

Protokół Nr 117/2021  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 11 marca 2021 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:04 zakończenie o godz. 12:42  

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda  

- Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł (w zastępstwie Skarbnik 

Powiatu Elżbiety Kulpy) 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody do 

dysponowania nieruchomościami o nr ewidencyjnych 3223/1, 57/1, 58/1, położonych 

w  Gminie Pysznica, obręb 0003 Jastkowice, będących własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wejście 

w  teren – plac budowy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli.  

7. Opinia dotycząca ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym 

w  Zespole Szkół  Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

8. Opinia dotycząca ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale sportowym w II Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 

im. T. Kościuszki w Stalowej Woli.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie 

przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Stalowej Woli panu Mariuszowi Potaszowi.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia zawodów, w których 

kształci Branżowa Szkoła II Stopnia Nr 1 w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i  Ustawicznego w Stalowej Woli.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia zawodów, w których 

kształci Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

12. Wniosek Placówki Terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Stalowej 

Woli w  sprawie ufundowania nagród dla uczestników konkursu plastycznego i patronatu 

nad konkursem.  

13. Zatwierdzenie bilansu z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego 

– Powiat Stalowowolski – sporządzony na dzień 31.12.2020 r..  

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2021 rok.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 



Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań 

z  zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 

27  sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie 

i  kierowników powiatowych urzędów prac.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej przyjęcia „Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”.  

18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności 

w  Stalowej Woli.  

20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Stalowej Woli.  

21. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do 

porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 

18  marca 2021 r. punktów:  

1.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 

–  2035.  

3.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z  zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27  sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów prac.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej przyjęcia 

„Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”.  

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  



22. Przyjęcie Protokołu Nr 116/2021 z dnia 5 marca 2021 r..  

23. Wolne wnioski.  

24. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 117. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody do 

dysponowania nieruchomościami o nr ewidencyjnych 3223/1, 57/1, 58/1, położonych 

w  Gminie Pysznica, obręb 0003 Jastkowice, będących własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że osoby fizyczne zwróciły się do Zarządu Powiatu 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na prawo do dysponowania gruntem działek drogowych 

o  nr  ewid. 3223/1, 57/1, 58/1 położonych w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice będących 

własnością Powiatu Stalowowolskiego. Następnie Pan Starosta poinformował, że zgoda do 

dysponowania dotycząca powyższych działek jest niezbędna w celu dokonania zgłoszenia 

wodnoprawnego na budowę zjazdu indywidualnego z drogi powiatowej nr 1019R do działek 

o  nr  ew. 57/2 i 58/2, położonych w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice, których właścicielami 

są Wnioskodawcy. Pan Starosta oznajmił również, że po wybudowaniu ścieżki pieszo – rowerowej 

wzdłuż drogi powiatowej nr 1019R działki 57/2 i 58/2 nie posiadają skomunikowania z drogą 

publiczną. Ponadto Pan Starosta oznajmił, że do wniosku został dołączony projekt zjazdu 

indywidualnego z drogi powiatowej nr 1019R relacji Zarzecze – Pysznica – Rzeczyca Długa 

(dz.  3223/1) do działek nr ewid. 57/2 i 58/2. Zgodnie z art. 394 ust. 1 pkt. 10 ustawy Prawo 

wodne z dnia 20 lipca 2017 r. (tekst jedn. Dz. U. z 2020 r. poz. 310 z późn. zm.) budowy i czynności 

wymagające zgłoszenia wodnoprawnego to przebudowa rowu polegająca na wykonaniu przepustu 

lub innego przekroju zamkniętego na długości nie większej niż 10 m. Zgodnie z przedstawionym 

projektem odwodnienia budowanego zjazdu, ukształtowanie terenu i stan istniejący wymaga 

wykonania przepustu pod zjazdem, a jego całkowita długość wyniesie 7,80 m. Starosta Janusz 

Zarzeczny poinformował, że dnia 6 sierpnia 2020 roku Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

wydał warunki na budowę zjazdu indywidualnego do działek o nr ewid. 57/2 i 58/2. Pan Starosta 

dodał, że po dokonaniu zgłoszenia wodnoprawnego Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 



wyda decyzję administracyjną zezwalającą na przebudowę istniejącego zjazdu. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał Naczelnik Wydziału IMP Alicję Mach, czy jej zdaniem Zarząd Powiatu powinien 

wyrazić zgodę do dysponowania nieruchomościami o nr ewid. 3223/1, 57/1, 58/1 położonymi  

w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice będącymi własnością Powiatu Stalowowolskiego -  

w celu dokonania zgłoszenia wodnoprawnego związanego z budową zjazdu indywidualnego 

z drogi powiatowej Nr 1019R relacji Zarzecze - Pysznica – Rzeczyca Długa do działek o nr ew. 

57/2 i 58/2 położonych w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice? Naczelnik Wydziału IMP Alicja 

Mach powiedziała, że osoby fizyczne, które zwróciły się do Zarządu Powiatu z wnioskiem 

o wyrażenie zgody na prawo do dysponowania gruntem działek drogowych o  nr  ewid. 3223/1, 

57/1, 58/1 położonych w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice będących własnością Powiatu 

Stalowowolskiego muszą wystąpić o stosowne warunki do Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. Pani Naczelnik dodała, że Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

pozytywnie zaopiniował planowaną budowę zjazdu indywidualnego z drogi powiatowej 

Nr  1019R relacji Zarzecze - Pysznica – Rzeczyca Długa do działek o nr ew. 57/2 i 58/2 położonych 

w Gminie Pysznica, obr. 0003 Jastkowice i wyrazi na nią zgodę, ale oczekuje na wyrażenie zgody 

na wyżej wymienioną budowę zjazdu indywidualnego z drogi powiatowej przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, lecz bez zgody właściciela (Powiatu Stalowowolskiego) 

nieruchomości  o nr ewid. 3223/1, 57/1, 58/1 (działki drogowe) położonych w Gminie Pysznica, 

obr. 0003 Jastkowice do dysponowania tymi nieruchomościami osoby fizyczne, które zwróciły się 

do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na prawo do dysponowania tymi 

nieruchomościami nie mogą wystąpić do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/777/2021 w sprawie wyrażenia zgody do dysponowania 

nieruchomościami o nr ewidencyjnych 3223/1, 57/1, 58/1, położonych w Gminie Pysznica, obręb 

0003 Jastkowice, będących własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia o powierzchni 14 m2 (wraz z dostępem do mediów tj. energii elektrycznej, sieci 

wodociągowej i kanalizacji, c.o.) dla Komisji Międzyzakładowej MOZ NSZZ „Solidarność” 

Pracowników Oświaty w Stalowej Woli, w terminie 1 marca 2021 r. – 31 grudnia 2021 r. w celu 

prowadzenia działalności związkowej. Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że umowa dotycząca 

oddania w najem wyżej wymienionego pomieszczenia dla Komisji Międzyzakładowej MOZ NSZZ 



„Solidarność” Pracowników Oświaty w Stalowej Woli w celu prowadzenia działalności 

związkowej funkcjonowała do tej pory i co roku była przedłużana. Następnie Pani Naczelnik Alicja 

Mach oznajmiła, że odpłatność za wynajęcie będzie wynosić 10,00 zł miesięcznie netto 

tj.  100,00  zł netto za cały okres trwania umowy. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/778/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na  likwidację pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Placówek  Oświatowo 

- Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

o wyrażenie zgody na likwidację zużytego wyposażenia będącego na stanie Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych, tj. taboretu gazowego - zakupionego w roku 2001. Pani Naczelnik 

Alicja Mach oznajmiła,  że taboret gazowy jest niesprawny – ekspertyza serwisanta wykazała,  

iż urządzenie nie nadaje się do dalszego użytkowania, a jego naprawa jest nieopłacalna. Dodała, 

że omawiane urządzenie jest w 100% zużyte, nieprzydatne na cele placówki i należy je 

zlikwidować. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw  –  0, 

wstrzymujących się – 0.   

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/779/2021 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych 

w  Stalowej Woli.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wejście 

w  teren – plac budowy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli, 

w związku z rozbudową ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli, pod koniec 2020 roku przekazało do 

oddziałów Polskich Kolei Państwowych S.A. w Krakowie, Lublinie i Warszawie informację o tym, 

że Powiat Stalowowolski dokonuje rozbudowy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli, ponieważ 

Polskie Koleje Państwowe S.A. posiadają przy tej ulicy budynek mieszkalny i jeżeli chciałyby 

wykonać jakieś prace przy tym budynku, muszą wykonać je w jak najbliższym terminie, ponieważ 

za jakiś czas nie będzie to możliwe. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że Polskie Koleje 

Państwowe S.A. Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Krakowie, zwróciły się 

z  wnioskiem do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o umożliwienie wykonania izolacji 

fundamentów wyżej wymienionego budynku mieszkalnego (stanowiącego własność Polskich 



Kolei Państwowych S.A.) położonego przy ul. Dąbrowskiego 9 w Stalowej Woli, położonego na 

działce 698/29 w obrębie 0002 Rozwadów – bezpośrednio graniczącym z placem budowy –  

ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli. Wykonanie izolacji fundamentów wyżej wymienionego 

budynku mieszkalnego wiąże się z wejściem na plac budowy tj. ul. Dąbrowskiego. Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że plac budowy jest w dyspozycji Przedsiębiorstwa 

Drogowego Sp.  z  o.o., ul. Towarowa 44, 28-200 Staszów, które wyraziło zgodę na wejście na plac 

budowy Polskim Kolejom Państwowym S.A. pod pewnymi warunkami, m.in. wykonania robót 

budowlanych do określonego terminu, odpowiedniego zabezpieczenia terenu, zapewnienia 

bezpieczeństwa w trakcie prowadzenia robót. Pani Naczelnik Alicja Mach powiedziała, że Powiat 

Stalowowolski jako właściciel placu budowy i inwestor powinien wyrazić zgodę dla Polskich Kolei 

Państwowych S.A. Oddziału Gospodarowania Nieruchomościami w Krakowie na wejście w teren 

działki nr ew.483, obręb 0002  Rozwadów w Stalowej Woli - plac budowy ul. Dąbrowskiego w celu 

wykonania izolacji fundamentów budynku położonego na działce nr ew.  698/29, stanowiącego 

własność Polskich Kolei Państwowych S.A.. Pani Naczelnik Alicja Mach powiedziała również,  

że omawiany plac budowy znajduje się na terenie pasa drogowego, dlatego niezbędne jest 

uzyskanie decyzji na zajęcie pasa drogowego wydanej przez Zarząd Dróg Powiatowych. Pani 

Naczelnik powiedziała ponadto, że Zarząd Dróg Powiatowych powinien naliczyć opłatę za zajęcie 

pasa drogowego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/780/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren 

–  plac budowy ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli.  

Ad. 7. Opinia dotycząca ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym 

w  Zespole Szkół  Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej 

Woli zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na ustalenie 33 godz./tyg. obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego 

w  III  Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. Następnie Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała, że w ramach tych zajęć realizowane będą obowiązkowe zajęcia 

wychowania fizycznego w wymiarze 3 godz./tyg.  dla całego oddziału bez podziału na grupy oraz 

szkolenie sportowe - piłka nożna – w wymiarze 30 godz./tyg. ( po 15 godz./tyg. dla każdej z dwóch 

grup). Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że zgodnie z zapisem 

§  9  ust.  1  pkt  2   rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie 

oddziałów i  szkół sportowych oraz oddziałów i szkół mistrzostwa sportowego (Dz. U. 

z 2020 r., poz. 2138) „obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin zajęć sportowych wynosi: 



w oddziałach mistrzostwa sportowego i szkołach mistrzostwa sportowego – co najmniej 16 

godzin”. Pani Naczelnik powiedziała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli oznajmiła, 

że koszt organizacji zajęć sportowych w okresie od września do grudnia 2021 r. w oddziale 

mistrzostwa sportowego wyniesie 32 918,36 zł, natomiast od 1 stycznia 2022 roku środki na 

pokrycie kosztów funkcjonowania oddziału mistrzostwa sportowego zostaną zapewnione  

w ramach podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, 

z uwzględnieniem dodatkowej wagi P29 = 1,000 (dla uczniów oddziałów mistrzostwa 

sportowego). Starosta Janusz Zarzeczny wyjaśnił, że Powiat Stalowowolski stara się stworzyć 

szkołę mistrzostwa sportowego w oparciu o III  Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół Nr 1  

w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Członków Zarządu Powiatu, co sądzą na temat 

ewentualnego ustalenia 33 godz./tyg. obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w  III  Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 

Szkół Nr 1 w Stalowej Woli? Wicestarosta Mariusz Sołtys i Stanisław Czochara z aprobatą odnieśli 

się do ustalenia 33 godz./tyg. obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych 

w oddziale mistrzostwa sportowego w  III  Liceum Ogólnokształcącym w  Zespole Szkół Nr 1  

w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wyrażeniem zgody na 

ustalenie 33 godz./tyg. obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych 

w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w  Zespole Szkół Nr 1  

w Stalowej Woli. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym 

w  Zespole Szkół  Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli i wyraził zgodę na ustalenie 

33 godz./tyg. obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale 

mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w  Zespole Szkół Nr 1.  

Ad. 8. Opinia dotycząca ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale sportowym w II Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 

im. T. Kościuszki w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej 

Woli zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na ustalenie 17 godz./tyg. obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym w II Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała, że w ramach wyżej wymienionych zajęć realizowane będą obowiązkowe zajęcia 

wychowania fizycznego w wymiarze 3 godz./tyg. dla całego oddziału bez podziału na grupy oraz 

realizowane będzie szkolenie sportowe w wymiarze 14 godz./tyg. z podziałem na dwie grupy. 

Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że szkolenie sportowe w wymiarze 14 godz./tyg. 



z  podziałem na dwie grupy realizowane będzie w następujący sposób: dla I grupy będzie 

realizowane szkolenie sportowe w judo – 3 godz./tyg., strzelectwie sportowym –2 godz./tyg. oraz 

pływaniu –  2 godz./tyg. (łącznie 7 godz./tyg.), a dla II grupy realizowane będzie szkolenie 

sportowe w piłce nożnej w wymiarze 7 godz./tyg. Naczelnik Wydziału E oznajmiła, że Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli poinformował, iż koszt organizacji zajęć sportowych 

w  okresie od września do grudnia 2021 r. w oddziale sportowym w liceum ogólnokształcącym 

wyniesie 14 700 zł. Pani Naczelnik oznajmiła również, że środki na pokrycie kosztów 

funkcjonowania oddziału sportowego zostaną zapewnione od 1 stycznia 2022 roku w ramach 

podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wyrażeniem zgody na ustalenie 17 godz./tyg. 

obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym 

w II  Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr  2  im.  T.  Kościuszki w Stalowej Woli. Głosy: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym w II Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół 

Nr  2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli i wyraził zgodę na ustalenie 17 godz./tyg. obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym w II Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr  2  im.  T.  Kościuszki w Stalowej Woli.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię  

w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli panu Mariuszowi Potaszowi.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że na podstawie przepisów rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań 

w  okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku 

z  zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 (Dz. U. z 2020 r., poz. 493 

z  późn.  zm.) w przypadku konieczności obsadzenia stanowiska dyrektora szkoły przed dniem 

2  września 2021 r., organ prowadzący może przedłużyć powierzenie stanowiska dyrektorowi 

jednostki systemu oświaty, po uzyskaniu pozytywnej opinii organu sprawującego nadzór 

pedagogiczny oraz po zasięgnięciu opinii rady pedagogicznej i rady szkoły lub placówki, na okres 

nie dłuższy niż do dnia 31.08.2026 r., jednak nie krótszy niż jeden rok szkolny. Następnie Pani 

Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że na stronie internetowej Kuratorium Oświaty  

w Rzeszowie zamieszczona jest informacja o tym, jakie dokumenty organ prowadzący składa 

celem pozyskania pozytywnej opinii Podkarpackiego Kuratora Oświaty. W dniu 31 sierpnia  

2021 r. upływa termin powierzenia panu Mariuszowi Potaszowi stanowiska dyrektora Zespołu 



Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. Z tym dniem nastąpi również rozwiązanie Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli, a także likwidacja V Liceum Ogólnokształcącego 

dla  Dorosłych w Stalowej Woli. Zachodzi więc konieczność obsadzenia stanowiska dyrektora 

I  Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli. Naczelnik 

Wydziału E oznajmiła, że podjęcie przez Zarząd Powiatu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wystąpienie do Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie 

przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Stalowej Woli panu Mariuszowi Potaszowi uruchomi procedurę 

przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora szkoły panu Mariuszowi Potaszowi. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie przedłużenia 

powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej 

w Stalowej Woli panu Mariuszowi Potaszowi? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/781/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o pozytywną opinię w sprawie przedłużenia 

powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej 

w  Stalowej Woli panu Mariuszowi Potaszowi.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Branżowa Szkoła II Stopnia Nr 1 w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i  Ustawicznego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i  Ustawicznego w Stalowej Woli chce od 1 września 2021 roku uruchomić 

w  Branżowej Szkole II Stopnia Nr 1 w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w  Stalowej Woli kształcenie w zawodach technik technologii żywności oraz technik żywienia 

i  usług gastronomicznych, o dwuletnim cyklu kształcenia, w formie zaocznej. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała również, że na podstawie art. 68 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2020 r. poz. 910 z późn. zm.) dyrektor szkoły prowadzącej 

kształcenie zawodowe w porozumieniu z organem prowadzącym szkołę ustala zawody, 

w  których kształci szkoła, po uzyskaniu opinii wojewódzkiej rady rynku pracy o zasadności 

kształcenia w danym zawodzie oraz nawiązaniu współpracy odpowiednio z pracodawcą lub 

osobą prowadzącą indywidualne gospodarstwo rolne, których działalność jest związana z danym 

zawodem lub branżą. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała także, że w przypadku 

branżowych szkół II stopnia, w których kształcenie zawodowe odbywa się na kwalifikacyjnych 



kursach zawodowych, zgodnie z art. 68 ust. 7d w/w ustawy przy ustalaniu kształcenia w nowym 

zawodzie nie ma obowiązku nawiązania współpracy z pracodawcą lub osobą prowadzącą 

indywidualne gospodarstwo rolne. Pani Naczelnik poinformowała ponadto, że w oparciu o zapis 

art.  29  ust.  1  pkt 2 tej ustawy, zadania organu prowadzącego w zakresie 

art.  68  ust.  7  wykonuje Zarząd Powiatu. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, 

że  Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i  Ustawicznego w Stalowej Woli otrzymała 

pozytywne opinie Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy w Rzeszowie o zasadności kształcenia 

w  Branżowej Szkole II Stopnia Nr 1 w zawodach technik technologii żywności, oraz technik 

żywienia i usług gastronomicznych, zgodnie z potrzebami rynku pracy. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw  – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/782/2021 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których 

kształci Branżowa Szkoła II Stopnia Nr 1 w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w  Stalowej Woli.  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli chciałby uruchomić w Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli z dniem 1 września 2021 r. kształcenie w zawodzie technik realizacji nagłośnień 

o pięcioletnim cyklu kształcenia, w formie dziennej. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, 

że na podstawie art. 68 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe 

(Dz.  U.  z  2020  r.  poz. 910 z późn. zm.) dyrektor szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe 

w  porozumieniu z organem prowadzącym szkołę ustala zawody, w których kształci szkoła, 

po  uzyskaniu opinii wojewódzkiej rady rynku pracy o zasadności kształcenia w danym zawodzie 

oraz nawiązaniu współpracy z pracodawcą lub osobą prowadzącą indywidualne gospodarstwo 

rolne, których działalność jest związana z danym zawodem lub branżą. W oparciu o zapis 

art.  29  ust. 1 pkt 2 w/w ustawy, zadania organu prowadzącego w zakresie art. 68 ust. 7 wykonuje 

Zarząd Powiatu. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli otrzymał pozytywną opinię Wojewódzkiej Rady Rynku 

Pracy w Rzeszowie o zasadności kształcenia w Technikum Nr 4 w zawodzie technik realizacji 

nagłośnień zgodnie z potrzebami rynku pracy oraz nawiązał współpracę w ramach umowy 

patronackiej z pracodawcą UP LED Sp. z o. o w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/783/2021 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których 

kształci Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

 



Ad. 12. Wniosek Placówki Terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego 

w  Stalowej Woli w  sprawie ufundowania nagród dla uczestników konkursu plastycznego 

i patronatu nad konkursem.  

Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że Kierownik Placówki Terenowej Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o patronat oraz ufundowanie 

nagród w kwocie 500 zł na etapie powiatowym XI edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego 

dla Dzieci pod hasłem „Bezpiecznie na wsi mamy – od 30 lat z KRUS wypadkom zapobiegamy”. 

W  etapie powiatowym zostanie wyłonionych sześciu laureatów w dwóch grupach wiekowych, 

którzy zostaną zakwalifikowani do etapu wojewódzkiego. Konkurs jest skierowany do uczniów 

ze szkół podstawowych z terenów wiejskich. Ma na celu promowanie pozytywnych zachowań 

związanych z przebywaniem i zabawą dzieci na terenie gospodarstwa rolnego.  Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Placówki Terenowej 

Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Stalowej Woli w  sprawie ufundowania nagród dla 

uczestników konkursu plastycznego i patronatu nad konkursem oraz objęciem patronatem 

XI  edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego dla Dzieci pod hasłem „Bezpiecznie na wsi 

mamy – od 30 lat z KRUS wypadkom zapobiegamy” i przekazaniem kwoty 500 złotych 

z  przeznaczeniem na ufundowanie nagród dla sześciu laureatów etapu powiatowego XI edycji 

Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego dla Dzieci pod hasłem „Bezpiecznie na wsi mamy – od 

30 lat z KRUS wypadkom zapobiegamy”. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Placówki Terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego w Stalowej Woli w  sprawie ufundowania nagród dla uczestników konkursu 

plastycznego i patronatu nad konkursem i postanowił objąć patronatem XI edycję Ogólnopolskiego 

Konkursu Plastycznego dla Dzieci pod hasłem „Bezpiecznie na wsi mamy – od 30 lat z KRUS 

wypadkom zapobiegamy” oraz  przekazać kwotę 500 złotych z przeznaczeniem na ufundowanie 

nagród dla sześciu laureatów etapu powiatowego XI edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego 

dla Dzieci pod hasłem „Bezpiecznie na wsi mamy – od 30 lat z KRUS wypadkom zapobiegamy”.  

Ad. 13. Zatwierdzenie bilansu z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu 

terytorialnego – Powiat Stalowowolski – sporządzony na dzień 31.12.2020 r..  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł omówiła bilans z wykonania 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2020. Pani Iwona Kozioł poinformowała, że wynik 

wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2020 stanowi nadwyżkę w kwocie 

10  995  716,61 złotych. Pani Iwona Kozioł zapytała, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać 

pytania dotyczące bilansu z wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2020? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem 

bilansu z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego –  Powiatu 



Stalowowolskiego – sporządzonego na dzień 31.12.2020 r.. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu zatwierdził bilans z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu 

terytorialnego –  Powiat Stalowowolski – sporządzony na dzień 31.12.2020 r..  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na 2021 rok.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł omówiła projekt uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021  rok. Pani Iwona Kozioł zapytała, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania? 

Radny Stanisław Czochara zadał pytanie dotyczące przebudowy drogi powiatowej nr 1035R 

Cisów Las-Gwoździec-Nowy Nart w zakresie budowy chodnika w m. Gwoździec. Główny 

Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł i Starosta Janusz Zarzeczny 

poinformowali, że odpowiedzi na  zadane przez Pana Radnego pytanie mogą udzielić Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach lub Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, których nie 

ma na obradach Zarządu Powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział również, iż Powiat 

Stalowowolski zamierza zakupić dla Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli trzy 

urządzenia na kwotę 566 000 złotych: tj. biometr optyczny, unit laryngologiczny i aparat 

ultrasonograficzny. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/784/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł omówiła projekt uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035. Pani Iwona Kozioł zapytała uczestników posiedzenia, 

czy  chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/785/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

 



Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się  środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane 

przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację 

zadań z  zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 

27  sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie 

i  kierowników powiatowych urzędów prac.  

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora poinformował, że środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań  określonych ustawą z dnia 

27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu  osób 

niepełnosprawnych (tekst jednolity z 2020 r. poz. 426 z późniejszymi zmianami) przewidziane 

zostały w wysokości  4 641 918,00 zł z przeznaczeniem na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i wyliczone zostały  zgodnie z rozporządzeniem 

Rady Ministrów z dnia 13 maja 2003 r. w sprawie  algorytmu przekazywania środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim 

i  powiatowym (Dz. U. z 2017,poz.538 z późniejszymi zmianami). Następnie Pan Dyrektor omówił 

wykaz szczegółowych zadań z zakresu zatrudnienia i rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych wraz z podziałem środków na realizację tych zadań w 2021 r. Pan Dyrektor 

poinformował, że łączna kwota przekazana przez PFRON Powiatowi Stalowowolskiemu 

na  realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych w 2021 roku 

wynosi 600 000,00 złotych, zaś łączna kwota przekazana przez PFRON Powiatowi 

Stalowowolskiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji społecznej osób 

niepełnosprawnych w 2021 roku wynosi 4 041 918,00 złotych. Dyrektor PCPR w Stalowej Woli 

Tomasz Brymora zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą o przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się  środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa 

Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z  zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27  sierpnia 

1997  r.  o  rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

do  kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i  kierowników powiatowych 

urzędów prac. Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił uwagę, że Powiat Stalowowolski przeznaczył 

500 000,00 złotych ze środków PFRON na dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach 

rehabilitacyjnych osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w 2021 roku. Następnie Pan Starosta 

zapytał Dyrektora PCPR w Stalowej Woli Tomasza Brymorę, czy w bieżącym roku może zdarzyć 

się sytuacja, w której turnusy rehabilitacyjne nie odbędą się w ogóle lub odbędą się w małym 



stopniu. Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora odpowiedział, że mieszkańcy Powiatu 

Stalowowolskiego chcieliby wziąć udział w turnusach rehabilitacyjnych, ponieważ sanatoria 

i  podmioty będące organizatorami turnusów rehabilitacyjnych działają w reżimie sanitarnym 

związanym z obecną sytuacją epidemiczną. Pan Dyrektor Tomasz Brymora dodał, że mimo 

wszystko Powiat Stalowowolski musi zaplanować przydzielenie środków finansowych na 

dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych osób niepełnosprawnych i ich 

opiekunów, ponieważ turnusy rehabilitacyjne są podstawową formą działalności rehabilitacji 

społecznej. Następnie Pan Dyrektor Tomasz Brymora powiedział, że środki, które mają zostać 

przydzielone na  dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych osób 

niepełnosprawnych i ich opiekunów wolałby przeznaczyć bezpośrednio osobom 

niepełnosprawnym na dofinansowanie do likwidacji barier architektonicznych, barier 

w  komunikowaniu się i barier technicznych. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że ubiegły rok 

spowodował, że Powiat Stalowowolski więcej środków przeznaczył na likwidację barier 

architektonicznych, i wyraził opinię, że Powiat Stalowowolski w pewnym stopniu sprostał 

zapotrzebowaniu na środki przeznaczone na likwidację barier architektonicznych. Dyrektor PCPR 

w Stalowej Woli powiedział, że w bieżącym roku Powiat Stalowowolski przeznaczy jeszcze więcej 

środków na likwidację barier architektonicznych niż w roku ubiegłym. Starosta Janusz Zarzeczny 

stwierdził, że na obecną chwilę Powiat Stalowowolski nie powinien rezygnować z przyznawania 

środków na dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych osób 

niepełnosprawnych i ich opiekunów, gdyż być może organizacja turnusów rehabilitacyjnych 

będzie jeszcze możliwa. Dyrektor PCPR w Stalowej Woli wyraził opinię, iż jeśli okaże się,  

że działalność ośrodków, które organizują turnusy rehabilitacyjne zostanie ograniczona do końca 

wakacji i środki na dofinansowanie do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych osób 

niepełnosprawnych i ich opiekunów nie zostaną wykorzystane, środki te zostaną przeniesione na 

inne cele. Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił uwagę, że na dofinansowanie kosztów działalności 

warsztatów terapii zajęciowej przyznane mają zostać środki PFRON w wysokości 

2  928 960,00  złotych. Następnie Pan Starosta wyraził opinię, że warsztaty terapii zajęciowej 

powinny funkcjonować m. in. po to, aby część osób, które do nich uczęszczają otrzymała pracę, 

podlegała rehabilitacji i opuszczała warsztaty terapii zajęciowej, a w ich miejsce do warsztatów 

terapii zajęciowej ewentualnie zaczęły uczęszczać inne osoby. Pan Starosta wyraził przekonanie, 

że warsztaty terapii zajęciowej służą tylko po to, aby zająć czas osobom, które do nich uczęszczają. 

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora powiedział, że w systemie warsztaty terapii 

zajęciowej powinny stanowić jeden z elementów rehabilitacji społecznej w kierunku zatrudnienia 

osoby niepełnosprawnej, natomiast warsztaty terapii zajęciowej w większości pełnią rolę 

nieformalnych środowiskowych domów samopomocy, które nie zapewniają osobom 

niepełnosprawnym przygotowania do pracy. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że można 



byłoby rozważyć zwołanie komisji, w posiedzeniu której wzięliby udział kierownicy warsztatów 

terapii zajęciowej, a której posiedzenie byłoby poświęcone zagadnieniu aktywizacji zawodowej 

osób niepełnosprawnych, a także rozważyć przeprowadzenie rozmowy poświęconej temu 

zagadnieniu z Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. Pan Dyrektor Tomasz 

Brymora powiedział, że dopóki w Powiecie Stalowowolskim działalność prowadziły dwa zakłady 

pracy chronionej, które już nie funkcjonują, osoby niepełnosprawne z Powiatu Stalowowolskiego 

znajdowały pracę, jednakże później założenia ustawy dotyczącej aktywizacji zawodowej osób 

niepełnosprawnych zostały w znacznym stopniu wypaczone i obecnie, aby jakaś osoba uzyskała 

zatrudnienie w zakładzie pracy chronionej, musi posiadać orzeczenie o niepełnosprawności, a gdy 

osoba ta zostanie już zatrudniona otrzymuje ona najniższe wynagrodzenie. Jednocześnie  

w przypadku zaistnienia wymogów dotyczących czasu zatrudnienia takiej osoby w zakładzie 

pracy, po upływie tego czasu osoba taka jest często zwalniana. Pan Dyrektor Tomasz Brymora 

powiedział, że nie istnieje żadna metoda, która sprawiłaby, że osoby uczęszczające do warsztatów 

terapii zajęciowej otrzymałyby pracę, podlegałyby rehabilitacji i opuszczałyby warsztaty terapii 

zajęciowej, a w ich miejsce do warsztatów terapii zajęciowej ewentualnie zaczęłyby uczęszczać 

inne osoby. Dyrektor PCPR w Stalowej Woli stwierdził, że większość osób niepełnosprawnych, 

które uczęszczają do warsztatów terapii zajęciowej nie znajdzie zatrudnienia na rynku pracy. 

Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby w celu omówienia sytuacji osób uczęszczających  

do warsztatów terapii zajęciowej i aktywizacji zawodowej tych osób powołana została komisja,  

w obradach której udział wzięłyby osoby zajmujące się zagadnieniami związanymi z działalnością 

warsztatów terapii zajęciowej i aktywizacją  zawodową osób uczęszczających do warsztatów 

terapii zajęciowej. Pan Dyrektor Tomasz Brymora wyraził opinię, że Warsztat Terapii Zajęciowej 

przy stowarzyszeniu „Szansa”  w Stalowej Woli przy ul. Czarnieckiego 1 ma największe szanse, 

aby część osób do niego uczęszczających otrzymała pracę. Ponieważ do tego warsztatu terapii 

zajęciowej uczęszczają osoby, które mogą znaleźć zatrudnienie w telepracy i zakładach pracy,  

w których nie jest od pracowników wymagana wysoka sprawność fizyczna. Starosta Janusz 

Zarzeczny i Dyrektor PCPR w  Stalowej Woli Tomasz Brymora wyrazili wolę, aby podczas jednego 

z posiedzeń Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej odbyła się rozmowa  

z udziałem kierowników warsztatów terapii zajęciowej, które prowadzą działalność na terenie 

Powiatu Stalowowolskiego, na temat działalności warsztatów terapii zajęciowej oraz aktywizacji 

zawodowej osób uczęszczających do tych warsztatów. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za  –  3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/786/2021 W sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa 

Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z zakresu 



rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac.  

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej przyjęcia „Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”.  

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora poinformował, że „Program Działań Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025” był przygotowywany w oparciu o Strategię 

na  rzecz Osób z Niepełnosprawnościami 2021–2030, która stanowi załącznik do uchwały 

Nr  27  Rady Ministrów z dnia 16 lutego 2021 r. w sprawie przyjęcia dokumentu Strategia na rzecz 

Osób z  Niepełnosprawnościami 2021-2030. Pan Dyrektor Tomasz Brymora omówił „Program 

Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”. Pan Dyrektor Tomasz Brymora 

poinformował, że w „Programie Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025” 

zaplanowane zostały następujące działania: budowa hospicjum dla osób z chorobami 

nowotworowymi, utworzenie przy Szpitalu w Stalowej Woli oddziału chemioterapii (kilka łóżek 

zabezpieczy podstawowe potrzeby w tej dziedzinie) oraz specjalistyczne przeszkolenie personelu 

medycznego lub pozyskanie już przeszkolonego (lekarze, pielęgniarki) do pracy w hospicjum oraz 

do podawania chemii. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy w „Programie Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025” zapisane zostało utworzenie przedszkola dla dzieci 

niepełnosprawnych? Dyrektor PCPR w Stalowej Woli odpowiedział, że w Zespole Szkół 

Nr  6  Specjalnych w Stalowej Woli funkcjonują grupy przedszkolne i grupy „0” – dla dzieci  

z autyzmem i innymi dysfunkcjami rozwojowymi. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział,  

że władze Powiatu Stalowowolskiego zamierzają utworzyć przedszkole dla dzieci 

niepełnosprawnych. Pan Starosta powiedział, że w „Programie Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych Na Lata 2021- 2025” warto byłoby zawrzeć zapis o utworzeniu przedszkola 

dla dzieci niepełnosprawnych, gdyż przedszkole takie zostanie utworzone przez władze Powiatu 

Stalowowolskiego. Pan Starosta oznajmił, że władze Powiatu Stalowowolskiego chciałyby 

otworzyć przedszkole dla dzieci niepełnosprawnych w 2022 roku. Pan Dyrektor Tomasz Brymora 

powiedział, że w „Programie Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025” 

zostanie zawarty zapis o utworzeniu przedszkola dla dzieci niepełnosprawnych. Starosta Janusz 

Zarzeczny stwierdził, że utworzenie przedszkola dla dzieci niepełnosprawnych jest dobrą 

inicjatywą, i istnieje duża szansa, aby inicjatywa ta została zrealizowana. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/787/2021 W sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego przyjęcia  „Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych Na Lata  2021-2025”.  

Ad. 18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora poinformował, że zmiany § 8 Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli polegają 

na  przeredagowaniu treści poszczególnych punktów, uszczegółowieniu lub doprecyzowaniu 

zapisów dotyczących funkcji i zakresu działania Dyrektora Centrum, dodaniu punktów 

dotyczących stanowiska Zastępcy Dyrektora Centrum, określeniu zadań i odpowiedzialności 

Zastępcy a następnie uwzględnieniu tych zmian w punktach dotyczących pozostałych 

pracowników Jednostki. Proponowane zmiany w Regulaminie Organizacyjnym PCPR w Stalowej 

Woli oraz Schemacie Organizacyjnym stanowiącym załącznik do projektu uchwały Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli wynikają z konieczności wprowadzenia stanowiska 

Zastępcy Dyrektora Centrum – osoby, która podczas nieobecności Dyrektora mogłaby kierować 

Jednostką, podejmować w jego imieniu decyzje, podpisywać pisma, reprezentować Centrum 

na  zewnątrz.  Pan Dyrektor Tomasz Brymora powiedział, że w chwili obecnej zakres obowiązków 

Dyrektora PCPR w Stalowej Woli poszerza się, cały czas pojawiają się nowe przepisy, zakres 

funkcjonowania PCPR w Stalowej Woli się rozszerza i kompetencje tej jednostki się powiększają. 

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli oznajmił, że dotychczas w razie absencji zastępowały go dwie 

osoby – dwóch Kierowników  poszczególnych działów, którzy zajmowali się poszczególnymi 

sprawami. Pan Dyrektor wyjaśnił, że dotychczasowa formuła wyznaczania zastępstwa na czas 

nieobecności Dyrektora nie zdaje egzaminu. Pan Dyrektor Tomasz Brymora powiedział, 

że  Kierownicy poszczególnych działów PCPR w Stalowej Woli, z racji swoich własnych zadań, 

nie  są osobami zorientowanymi w zadaniach innych działów czy samodzielnych stanowisk pracy 

i  jednocześnie nie są w stanie podejmować decyzji dotyczących całokształtu działalności 

Jednostki.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Pana Dyrektora Tomasza Brymorę, czy tworząc 

nowe stanowisko Zastępcy Dyrektora rozważa on rozbudowę struktury i zwiększenie ilości 

pracowników, czy zmniejsza liczbę pracowników? Pan Dyrektor Tomasz Brymora odpowiedział, 

że zamierza obsadzić stanowisko Zastępcy Dyrektora na drodze awansu wewnętrznego, co nie 

spowoduje zmiany liczby etatów w PCPR w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/788/2021 w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  



Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności 

w  Stalowej Woli.  

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora poinformował, że uzasadnieniem zmian 

w  Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania 

o  Niepełnosprawności w  Stalowej Woli jest konieczność dostosowania struktury organizacyjnej 

Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Stalowej Woli do obecnie 

występujących potrzeb kadrowych. Pan Dyrektor Tomasz Brymora poinformował również, 

że  proponowane zmiany w  Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Zespołu do Spraw 

Orzekania o  Niepełnosprawności w Stalowej Woli polegają na zwiększeniu w Powiatowym 

Zespole ds.  Orzekania o  Niepełnosprawności z 8 na 9 stanowisk specjalistów Zespołu 

(planowane zatrudnienie dodatkowego specjalisty psychologa) oraz z 2 do 3 etatów 

na  stanowiskach obsługi administracyjnej. Pan Dyrektor Tomasz Brymora oznajmił, że rosnąca 

liczba spraw rozpatrywanych przez Zespół oraz wymóg od 01.01.2021r. opracowywania 

dokumentacji orzeczniczej w systemie komputerowym EKSMOoN przez specjalistów członków 

składów orzekających powoduje konieczność powołania dodatkowego specjalisty psychologa. 

Pan Dyrektor Tomasz Brymora oznajmił również, że z uwagi na powyższe oraz konieczność 

dodatkowej weryfikacji dokumentacji i pomocy w obsłudze systemu EKSMOoN zwiększyło się 

obciążenie obowiązkami dotychczasowych pracowników administracyjnych, zachodzi również 

konieczność dodatkowego nadzoru nad dokumentacją orzeczniczą przygotowywaną 

i  przekazywaną oraz przechowywaną w Składnicy akt Zespołu. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w  Stalowej Woli 

składa się ze stanowisk etatowych? Dyrektor PCPR Tomasz Brymora odpowiedział,  

że na  stanowiskach etatowych pracują Sekretarz Zespołu i Pracownicy Administracyjni, 

natomiast Protokolanci, dwóch Pracowników Administracyjnych, Specjaliści - Lekarze  

i Specjaliści są zatrudnieni na umowach zleceniach. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czym 

różni się rola Sekretarza Zespołu od roli Protokolanta? Pan Tomasz Brymora odpowiedział,  

że Protokolant nie posiada wiedzy prawnej potrzebnej do tego, aby rozwiązywać różne problemy 

związane z bieżącą działalnością Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności w  Stalowej Woli i protokołuje przebieg posiedzenia Zespołu, a Sekretarz 

jest niezbędny aby podpisywać postanowienia razem z Przewodniczącym Zespołu. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/789/2021 w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym 

Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Stalowej Woli.  



Ad. 20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Stalowej Woli.  

Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora oznajmił, że z dniem 1 stycznia 2021r. 

PCPR  w  Stalowej Woli rozpoczęło funkcjonowanie pod nowym adresem tj. 37-450 Stalowa Wola, 

ul. 1- go  Sierpnia  12  (budynek „Metalowiec”),  zachodzi więc konieczność dostosowania zapisów 

Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli w tym zakresie. Pan Dyrektor 

Tomasz Brymora oznajmił również, że zmiana § 4 Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Stalowej Woli polegać ma na usunięciu zapisów odnoszących się do zasad 

funkcjonowania i struktury organizacyjnej PCPR w Stalowej Woli oraz określających zadania 

pracowników - kierowników działów zatrudnionych w PCPR w Stalowej Woli ponieważ 

kwestie te  określone są w Regulaminie organizacyjnym PCPR w Stalowej Woli. Pan Tomasz 

Brymora poinformował ponadto, że zmiana § 5 Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Stalowej Woli polega na zmodyfikowaniu i doprecyzowaniu brzmienia zapisu odsyłającego do 

Regulaminu organizacyjnego PCPR w Stalowej Woli jako aktu określającego tryb pracy i zasady 

funkcjonowania PCPR w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za  – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 117/790/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w  Stalowej Woli.  

Ad. 21. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie 

do porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 

18  marca 2021 r. punktów:  

1.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2021 –  2035.  

3.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z  zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 

27  sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 



osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów 

pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej przyjęcia 

„Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”.  

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany 

Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 18  marca 2021 r. punktów. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego 

o  wprowadzenie do porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej 

na  dzień 18 marca 2021 r. punktów:  

1.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 –  2035.  

3.  Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2021 na realizację zadań z  zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27  sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do  kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i  kierowników powiatowych 

urzędów prac.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej przyjęcia „Programu 

Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Na Lata 2021-2025”.  

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli.  

Ad. 22. Przyjęcie Protokołu Nr 116/2021 z dnia 5 marca 2021 r..  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

Protokołu Nr 116/2021 z dnia 5 marca 2021 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 116/2021 z dnia 5 marca 2021 r. został przyjęty.  



Ad. 23. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 24. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 
 Starosta Stalowowolski 
    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


